



# 香港學界體育聯會

## THE HONG KONG SCHOOLS SPORTS FEDERATION

香港九龍何文田迦密村街七號地下及二樓 G/F & 1/F, 7 Carmel Village Street, Homantin, Kowloon, Hong Kong. Website: www.hkssf.org.hk



### 2022-2023 年度全港學界精英乒乓球比賽(小學組)

2022-2023 年度全港學界精英乒乓球比賽將於 2022 年 10-11 月於不同體育館展開，歡迎會員學校參加比賽。比賽資料請瀏覽本會網頁 ([www.hkssf.org.hk](http://www.hkssf.org.hk))。聯會只接受網上系統報名。

運動項目	登入步驟	報名截止日期
乒乓球	精英賽 → 乒乓球 → 網上報名系統 → 港九 / 新界	<b>2022 年 9 月 9 日</b> <b>(星期五)</b>

1. 登入後，選擇全港校際比賽 / 精英比賽內的精英乒乓球。按下立即申請，輸入所需資料。
2. 然後列印報名表，由校長簽署及蓋上校印，連同劃線支票【抬頭「香港學界體育聯會」】，於截止報名日期後的兩星期內寄回「九龍何文田迦密村街 7 號 201 室香港學界體育聯會 對外事務辦事處」，並註明「精英乒乓球(小學組)報名表」，方為完成及確認報名。

如有查詢，歡迎致電 **2768 8212** 與本會職員聯絡。

區佩蘭  
高級體育幹事

致：各小學會員學校校長

日期：2022 年 8 月 29 日

To：Principals of All Member Primary Schools

Date：29<sup>th</sup> August 2022

#### All Hong Kong Schools Jing Ying Table Tennis Tournament 2022-2023 (Primary Schools Section)

The All Hong Kong Schools Jing Ying Table Tennis Tournament 2022-2023 will be held between October and November 2022 at various sports centres. All member schools are welcomed to participate. For Competition Information, please visit the HKSSF website ([www.hkssf.org.hk](http://www.hkssf.org.hk)). **All Entry Forms will be accepted via Online Entry System only.**

Sporting Events	Steps	Closing Date
Table Tennis	Jing Ying Tournaments → Table Tennis → Online Entry System → HK Island & Kowloon / New Territories	<b>9<sup>th</sup> September 2022</b> <b>(Friday)</b>

1. Login and select "Apply Now" at "Jing Ying Table Tennis" column. Fill in all the information.
2. Print out the entry form with Principal's Signature and School Chop.
3. Completed entry form should be posted back within two weeks after your entry submission or closing date with entry fee (with a crossed cheque payable to "The Hong Kong Schools Sports Federation") to:

「The Hong Kong Schools Sports Federation (External Office)  
Room 201, 7 Carmel Village Street, Homantin, Kowloon  
Jing Ying Table Tennis (Pri) - Entry Form」

For enquiries, please contact our Staff at 2768 8212.

Tina Au  
Senior Sports Executive

**Head Office**  
Room 203  
Tel: 2711 9182 Fax: 2761 9808  
E-mail: [hkssf@hkssf.org.hk](mailto:hkssf@hkssf.org.hk)

**HK Island & Kln Office**  
Room 203  
Tel: 2711 9182 Fax: 2761 9808  
E-mail: [hkssrc@hkssf.org.hk](mailto:hkssrc@hkssf.org.hk)  
[hikps@hkssf.org.hk](mailto:hikps@hkssf.org.hk)

**N. T. Office**  
Room 102  
Tel: 2711 2823 Fax: 2761 4821  
E-mail: [nts@hkssf.org.hk](mailto:nts@hkssf.org.hk)  
[ntpsac@hkssf.org.hk](mailto:ntpsac@hkssf.org.hk)

**External Office**  
Room 201  
Tel: 2768 8212 Fax: 2768 4525  
E-mail: [external@hkssf.org.hk](mailto:external@hkssf.org.hk)